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Gemeenteraadsvergadering tot vaststelling van de Jaarrekening:   
Woordvoerder: Ferry van den Broek, fractievoorzitter 
 
 
Voorzitter,  
 
In de commissiebehandeling van de jaarrekening heeft de VVD een aantal punten 
aangestipt die naar tevredenheid zijn beantwoord. Voor nu dan. Voor de toekomst 
komen we daar nog op terug. Wat goed is, is goed voorzitter en daar moet je dan ook 
geen onnodige woorden aan vuil maken. En de jaarrekening, de laatste van het 
vorige college, is goed. Desalniettemin hebben we nog wel enkele voorstellen zoals 
uw raad heeft kunnen opmerken. 
 
De eerste betreft Route 2014. Beide moties (m1 en m2) dienen we mee in omdat we 
concreet willen hebben hoe Route2014 verloopt zodat we waar nodig ook tijdig 
kunnen bijsturen. In de commissie hebben we hier ook onze zorgen over geuit en dit 
blijft ook een zorgpunt voor de aankomende jaren. 
 
We dienen tevens de motie rekenkameronderzoek mee in. Met deze motie willen we 
als raad de rekenkamer de opdracht geven een kleiner vervolgonderzoek in te stellen 
naar de implementatie van de aanbevelingen zoals die genoemd zijn in het 
Rekenkamer rapport Vast goed op orde. 
 
Inzake het armoedebeleid. We lezen in het raadsvoorstel dat er maximaal 5 ton 
gereserveerd wordt voor een mogelijk voorstel op incidentele basis en geldend voor 
dit jaar. De Eindhovense VVD wil graag weten wanneer het college met concrete 
voorstellen gaat komen. We zijn inmiddels een half jaar verder en de economische 
situatie is wat verbeterd (hoewel nog niet voor iedereen). Hoe weten we of dit bedrag 
reëel is? Wat is het doel? Wanneer kan de raad een voorstel verwachten? Hoe 
realistisch is de implementatie nog? De 5 ton is immers over 2014 en eer dat de 
maatregelen zijn uitgewerkt, zitten we in oktober. Graag een reactie. 
 
Als het college niet met een onderbouwd raadsvoorstel komt, zal de VVD te zijner tijd 
met initiatieven komen om de middelen anders te besteden. Daarbij is het wel goed 
om op te merken dat we niet negatief tegenover deze eenmalige uitbreiding van de 
middelen zijn, maar we verwachten wel een onderbouwd voorstel alvorens we 
middelen gaan bestemmen of gaan uitgeven. Wat de VVD betreft houden we dus de 
Koninklijke weg aan en we hebben daarvoor eventueel ook een voorstel klaar liggen. 
 
Ter afronding. We willen nogmaals onze dank uitspreken richting het vorige college, 
de ambtenaren en de accountant voor deze jaarrekening. De VVD heeft geen zorgen 
over deze jaarrekening. Tegelijkertijd zitten we inmiddels in de werkelijkheid van een 
nieuwe coalitie, de meest linkse die deze stad ooit heeft gehad. En dat alleen al is 
aanleiding om ons nu al zorgen te maken over de jaarrekening over 2014. Maar die 
discussie voeren we over een jaar. 


